
Referat 
Styremøte Rilfo: 29.08.2023 
Til stede: Odd Roar, Anita G, Monica, Jones, Lars W, Trond Morten og Ann Karin, samt 
deltagere fra utvalgene. 
Referent: Monica K.  
Kl 20 – 22.30 
 
 

SAK INNHOLD Ansvarlig 
1 Info fra ulike utvalg-ledere: 

 
Dommer (Arve): 

 
• Kurs i starten av sesongen – klubbdommer-kurs (Til og med 7-er 

fotball). Fungert veldig godt de 2 siste årene og veldig bra oppmøte. 
Obligatorisk for alle 14 åringer som spiller fotball. Kunne tenkt seg 
at hvert lag har hatt med seg en representant av foreldrene på 
kursene, slik at de også kan stille som dommer innimellom. 14-15 
stk deltok i år og alle deltok som dommere på bergstadcupen, samt 
flere fra fjorårets kursdeltakere.  

• Planlegger en sosial avslutning for dommerne nå til høsten. De som 
er interesserte skal få informasjon om eventuelt å delta på neste 
kurs. Rekrutteringskurs. På dette nivået får de dømme for 9-er 
kamper og offside.  

• Arve ble oppfordret til å sende informasjon om dommere og deres 
innsats, som kan deles på SoMe.  

• Refusjonsfrist for dommer-utgifter:  
Viktig å sende inn utgifter før fristen.  

• Mye positivt, men ikke fornøyd med kampoppsett. 36 kamper fra 13 
år og nedover. Halvparten av disse er på tirsdager. Alt for mye 
kommer på en og samme dag. Klubben setter opp kamper etter 
kretsen sitt oppsett for de yngste lagene, så hensynta dette. Veldig 
mye lokale oppgjør også og lite kamper mot lag fra Ålen, Os og 
Tynset. Ofte må Røros møte Røros på de yngste lagene.  

• Arve ser for seg å være dommer-ansvarlig i 1 år til, men ønsker en 
som bidrar inn og som kan overta på sikt. En fordel om den 
personen er med og lærer igjennom året. Vi alle tenker på aktuelle 
kandidater, som er godt egnet. Ikke nødvendigvis med stor 
kunnskap om dømming, for dette kan læres.  

• Tilbakemeldinger fra jente-siden med ønske om linjemenn på jenter 
15. Kretsen styrer dette, så derfor er det ikke satt opp fra før. Vi tar 
innspillet på alvor og rilfo ønsker å teste ut linjedommere på røros-
kampene etter eget initiativ. I de tilfellene må vi kontakte 
bortelaget, slik at de er enig i at lokale settes inn. Arve tar tak i 
dette. 

 
 

 



 

Medlemsansvarlig (Jørgen Lagesen): 
 

• Har måttet sette seg inn i rutiner og gjøremål på egen hånd. Bli kjent med 
systemet. Mye arbeid. Mye feil i medlemslistene. 

• FIKS: Vi betaler for alle som ligger i FIKS, så her må det gjøres en ryddejobb.  
• Treningsavgift ble sendt ut i juni, purring i midten av august. Veldig mange 

mangler å betale treningsavgift. 
• Jørgen sender liste over de som er spilleberettiget og så sender vi ut til 

lagledere/trenere. Setter en frist førstkommende mandag for at 
treningsavgift og medlemsavgift SKAL være betalt. Anita lager innlegget som 
skal legges ut. Viktig at alle går inn på Min Idrett og sjekker hva som er 
utestående både på medlemsavgift til Røros IL og treningsavgift.  

• Sjekke med Røros IL på hvem som deltar på fotball. Kan de komme med 
oppdaterte lister i forhold til medlemsavgift som er betalt til idrettslaget? Ta 
en prat med Anita Sivertsgård. 

• På klubbmøte ble det presentert en app-styrt betalings-måte. Forenkler 
oppgavene. Jones sjekker opp hva denne appen heter.  

 
Materialforvalter: 

 
• Flagg og vimpler: Fått godkjenning fra Røros IL hovedlaget, så det er bare å 

bestille. Trond Morten bidrar med å bestille. 5 store og 5 små.  
• Skjerf ligg i kiosken 
• Har behov for egen nøkkel. Nøkkelen er ofte borte, så materialforvalter har 

behov for egen. Monica snakker med leder i Verket om dette. 
• Ønsker bedre lagringsplass og ryddighet 
• Ting forsvinner, siden alle har mulighet til å hente selv.  
• Kunne vært en fordel om lageret var på øra 
• Kan rommet inn til garderoben på bobil-siden være aktuelt å bruke? 
• Anita undersøker det med lager. Sjekker med Anita S og Kjetil om det finnes 

en eller annen løsning. Anita gir tilbakemelding til materialforvalter. 
• Det ble kjøpt inn ca 1 pall med isposer for fotballgruppa. Fotballgruppa har 

ikke mottatt alt dette, bare noe. Hvor er resten? Anita snakker med Anita S 
om dette også, i tilfelle noe har blitt delt ut til andre.  

• Trond Morten oppfordres til at umbro – midlene brukes før året er omme. 
Anita sjekker med hovedlaget (Anita S) hvor mye vi har igjen av midlene. 
Materialforvalter lager en liste over nødvendig utstyr som må bestilles. 

• Jente-dag: Ann Karin mangler alle ballene som ble brukt til dette formålet. 
De har forsvunnet og ingen vet hvor de er. Representant fra hovedlaget 
hadde ansvaret under artut hele juli og ble borte under denne perioden. 
Trond Morten bestiller nye baller og sender faktura til hovedlaget – merkes 
«Erstatning tapte baller».  

• Kiosken: Grisete. Hovedlaget er varslet om dette.   



• Bambusa – salget: Medlemmene selger først og betaler etterpå. Ikke 
forlange at medlemmene betaler i forkant. Informere på siden til trenere og 
lagledere.  

 
 

2 Baneklipp: 
 

• Baneklipp: Sette bort klippen for resten av sesongen.  
Anita snakker med Bård i anleggsutvalget om resten av sesongen. 
 
Vedtak: Rilfo avlaster hovedlaget med å dekke klipp av gress resten av 
sesongen. Rilfo finner noen som kan ta denne klippen. Anita snakker med 
Bård og blir enig om hvem som tar ansvaret ut sesongen. 

 

 

4 Eventuelt: 
 

• Cuper for de yngste: 
Kommet innspill på at enkelte av de yngste lagene deltar på veldig mange 
cuper og kanskje i meste laget. Dette må diskuteres i sportslig og tar en 
stilling til hvordan vi gjør dette videre. Odd Roar tar dette videre i sportslig.  

• Politiattester – mangler mange 

 

 

   
   
   
   
   

 


